
Kokouksessa saadut selostukset

Merkittiin, että tonttipäällikkö Armi Vähä-Piikkiö oli paikalla vastaamassa kysymyksiin esityslistan 
asiasta ”Lunastusluvan hakeminen ympäristöministeriöltä Keimolan kylässä sijaitsevan Marja-Vantaan 
osayleiskaavassa asuntotuotantoon ja siihen liittyvään yhdyskuntarakentamiseen osoitetun noin 43,4 
ha:n suuruisen alueen lunastamiselle Saras-nimisestä kiinteistöstä”.

Perhepalvelujen johtaja Maritta Pesonen selosti esityslistan asiaa ”Selvitys lastensuojelun nykytilasta 
Vantaalla”. Paikalla vastaamassa kysymyksiin olivat myös palvelupäällikkö Kati Villgren ja sosiaalityön 
esimies Anna Vuori.

Kaupunginjohtaja Kari Nenonen raportoi kaupunginhallituksen 9.6.2014 § 13 päätöksen johdosta 
aloitetuista toimenpiteistä.

Kaupunginhallitus 26.1.2015 § 3

Päätös:
Merkittiin tiedoksi saadut selostukset.


